
Capozucca: Inter nie pytał o Nainggolana
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Jak podają ostatnie doniesienia dotyczące Radji Nainggonala, ofertę

Cagliari przedstawił Inter Mediolan, który chciałby pomóc Sardyńczykom

wykupić piłkarza z Romy, a następnie sprowadzić go do siebie. 

 

Portal fcinternews.it skontaktował się z dyrektorem sportowym Cagliari, Stefano

Capozuccą, który zaprzeczył doniesieniom mediów:

- Zaprzeczam kategorycznie, że Inter pytał mnie o gracza, to wiadomość

pozbawiona jakichkolwiek podstaw. To prawda, że spotkałem się z Interem, ale w

sprawie kilku młodych, których chciałbym mieć w kadrze w przyszłym sezonie.

Jednym z nich jest Puscas, mój ulubieniec, którego śledziłem już gdy pracowałem w

Genoi.

 

Przypomnijmy, że Roma i Cagliari mają czas do 25 czerwca, aby rozwiązać

polubownie sprawę współwłasności. Według ostatnich doniesień stanęło na 12 mln

euro oferowanych przez Giallorossich i 15 mln, których żąda klub z Sardynii.
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